
 آرمان ملی: مجمع فدراسیون فوتبال در حالی قرار است 
فردا یکشنبه به صورت آنلاین برگزار شود که پیش بینی و 

صورت های مالی آن با ابهامات فراوانی مواجه است. 
 آنلاین

در مجمع عمومی فدراسیون فوتبال قرار است صورت های 
مالی هم مورد بررسی قرار بگیرد تا اهمیت مجمع پیشرو 
دوچندان شود با این حال در اقدامی سوال برانگیز از سوی 
فدراسیون فوتبال، این مجمع عمومی به صورت آنلاین برگزار 
خواهد شد. ایسنا در ادامه نوشت: تصمیم فدراسیون فوتبال 
در برگزاری این مجمع مهم به صورت آنلاین از این جهت 
بحث برانگیز است که بررسی صورت های مالی از اهمیت 
بالایی برخوردار است و برگزاری حضوری مجمع به شفافیت 
بیشتر آن کمک مضاعفی می کرد، چرا که اعضای مجمع و 
حتی اصحاب رسانه دسترسی آسان تری برای پرسش درباره 
این صورت های مالی خواهند داشت. علاوه بر این، برگزاری 
آنلاین مجامع در اوج دوران همه گیری کرونا مرسوم بود و 
پس از آن مجامع فدراسیون ها به صورت حضوری برگزار شد؛ 
همان طور که امسال تمامی مجامع عمومی فدراسیون های 

ورزشی به صورت حضوری برگزار شده است. 
 گزارشات مالی

یکی از مهم ترین مسائل مرتبط با هر وزارتخانه، سازمان یا 
نهادی که نیازمند شفافیت و دقت بالاست، به مسائل مالی 
بازمی گردد. خزانه دار هر ارگانی باید صورت های مالی را به 
گر انحرافی  تفکیک و با دقت بالایی به ناظران ارائه کند که ا
خ دادن است، افراد خاطی پاسخگوی  خ داده یا در حال ر ر
آن انحراف باشند یا از آن جلوگیری شود. فدراسیون فوتبال 
هم یکی از آن نهادهایی است که در معرض انحراف های مالی 
قرار دارد و از آنجایی هم که شفافیت در این فدراسیون بالا 
نیست، همیشه باید منتظر یک اتفاق غیرقابل پیش بینی 
ک در ادامه نوشت: مجمع آتی فدراسیون فوتبال که  بود. تابنا
روز یکشنبه، ۲۵ آذرماه به صورت آنلاین برگزار می شود، یکی از 
عجیب ترین مجامع این فدراسیون خواهد شد! یکی از موارد 
مجمع روز یکشنبه مربوط به انتخاب اعضای کمیته های 
انتخاباتی فدراسیون فوتبال است که در میان اعضای کمیته 
بدوی و استیناف انتخابات، نفراتی دیده می شوند که رزومه 
ک انجام  مشخصی ندارند. حتی در بررسی هایی که تابنا
داده، حضور دو عضو معرفی شده از سوی هیات رئیسه 
فدراسیون فوتبال در کمیته بدوی انتخابات، غیرقانونی بوده 
که این موارد با جزئیات در مطالب مرتبط قابل پیگیری است. 
با این حال یکی دیگر از موارد مهم مرتبط با مجمع پیش رو، به 
موارد مالی باز می گردد؛ فدراسیون فوتبال در مجمع پیش رو 
با ابهاماتی در موارد مالی روبه رو خواهد بود، اما به شرطی که 
اعضای مجمع بتوانند به درستی هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال و خزانه دار آن را مورد سؤال قرار دهند. از جمله 
مواردی که در صورت های مالی فدراسیون فوتبال با ابهام 
روبه رو شده و البته بیشتر شبیه به »جوک« است، مربوط به 
پیش بینی بودجه سال منتهی به تیرماه ۱۴۰۳ است. انگار که 
مجمع مسخره مهدی تاج و هیات رئیسه همراهش است 
که در ۲۵ آذرماه ۱۴۰۳ پیش بینی بودجه سال مالی منتهی به 

۳۱ تیرماه ۱۴۰۳ را تصویب کند. فدراسیون فوتبال در مجمع 
آذرماه ۱۴۰۳ قصد دارد پیش بینی بودجه سال مالی منتهی 
به ۳۱ تیرماه ۱۴۰۳ را به تصویب برساند! یعنی بودجه ای که 
باید برای هزینه کرد فدراسیون از مردادماه ۱۴۰۲ تا تیرماه ۱۴۰۳ 
پیش بینی می شد و فدراسیون در پایان سال مالی، گزارش 
عملکردش را به مجمع ارائه می کرد، تازه در مرحله پیش بینی 
قرار دارد. اینکه فدراسیون چرا پیش بینی بودجه سال گذشته 
خود را انجام نداده، پر از ابهام و البته ایراد است. موضوعی 
که هم قابلیت پیگیری در مجمع عمومی فدراسیون فوتبال 
توسط اعضای مجمع را دارد و هم از آنجا که فدراسیون از 
نهادهایی است که از بودجه عمومی کشور ارتزاق می کند، 
بازرسی و سایر نهادهای قانونی هم می توانند  سازمان 
موضوع را پیگیری کنند. نکته جالب توجه دیگر این است 
که فدراسیون فوتبال برای سال مالی ۱۴۰۳- ۱۴۰۲ در بخش 
هزینه های عملیاتی پیش بینی ۳۹۸ میلیارد و ۵۹۹ میلیون و 
۵۰۰ هزار تومان را کرده، اما در این بخش براساس پیش بینی 
بودجه ارائه شده به مجمع برای سال مالی ۱۴۰۴- ۱۴۰۳ که 
در کنار آن گزارش عملکرد سال قبل نیز آمده، هزینه انجام 
شده ۵۱۷ میلیارد و ۷۹۳ میلیون و ۱۰۰ هزار تومان است. یعنی 
فدراسیون فوتبال علاوه بر ارائه دیرهنگام پیش بینی بودجه 
سال قبلش، افزایش هزینه نیز داشته که این عدد ۱۱۹ میلیارد 
و ۱۹۳ میلیون و ۶۰۰ هزار تومان است. بنابراین فدراسیون 
فوتبال ابتدا باید پاسخگوی این ابهام باشد که چرا پیش بینی 
بودجه سال ۱۴۰۳- ۱۴۰۲ خود را که باید یک سال و اندی پیش 
به مجمع ارائه می کرد و از طرف مجمع مصوبه می گرفت، به 
تازگی ارائه کرده است؟ همچنین فدراسیون فوتبال باید 
پاسخگوی انحراف ۱۱۹ میلیاردی خود از بودجه پیش بینی 
شده باشد. این درست که درآمد و هزینه های صورت گرفته 
می تواند نسبت به بودجه و هزینه های پیش بینی شده کمتر 
یا بیشتر باشد، اما آیا انحراف ۱۱۹ میلیاردی در هزینه ها، برای 

گر مجمع فدراسیون  مجمع قابل قبول خواهد بود؟ حتی ا
فوتبال ]به دلیل بی توجهی به این موضوع مهم یا نزدیکی 
به هیات رئیسه فدراسیون فوتبال[ صورت های مالی را تأیید 
کند، آیا این وظیفه نهادهای ناظر همچون سازمان بازرسی 
نیست که به صورت دقیق تر و با جزئیات بیشتری فدراسیون 

فوتبال را مورد سؤال قرار دهند؟ 
 عقب بودن گزارش 

در روزهای اخیر اخبار غیررسمی درباره انحراف بودجه 
قابل توجه بیش از ۱۰۰ میلیارد تومانی، بدهی مالیاتی ۲۰۰ 
میلیاردی و... شنیده شده و مدیران هم باید در آستانه 
مالی  صورت  و  بودجه  تلفیقی  گزارش  عمومی  مجمع 
فدراسیون فوتبال به همراه سازمان لیگ و سازمان لیگ 
به مجمع  را  گزارش دقیق حسابرسی  به همراه  فوتسال 
عمومی ارائه می دانند. منتها الان شایعه شده که ایراداتی 
بسیار اساسی در صورت های مالی ارائه شده به مجمع 
عمومی وجود دارد و گزارش کامل و دقیق سال مالی منتهی 
به ۱۴۰۳/۴/۳۱ به مجمع به صورت پیش بینی ارائه شده و 
گزارش مالی اصلی مربوط به سال مالی منتهی به ۱۴۰۲/۴/۳۱ 
بوده است. همین عقب بودن از ارائه گزارش مالی و نقص 
ارائه گزارش مالی سازمان لیگ به تنهایی ابهامات و سوالات 
زیادی برای اهالی فوتبال به وجود می آورد. فرهیختگان 
در ادامه نوشت: واقعا چرا مدیران فدراسیون در نظر دارند 
صورت های مالی و وضعیت بودجه ای خود را در چنین 
شرایط پر از ابهام و سوالی در مجمعی که به صورت آنلاین 
برگزار می شود و قابلیت کنترل بهتری دارد تصویب کنند؟ این 
اتفاقات شائبه تعرض به منابع فوتبال و دستکاری انتخاباتی 
و دور زدن قوانین برای فرار از رد شدن بحران مسائل مالی را 
در آستانه انتخابات فدراسیون فوتبال بیشتر و بیشتر می کند. 
آیا اعضای مجمع عمومی واقعا می خواهند این گزارش های 

ناقص را تصویب کنند ؟!
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اتفاقات و تصمیمات عجیب فدراسیون فوتبال 

 از ابهام در صورت های مالی تا مجمع آنلاین 

گفتوگو

 فرزاد حاتمی مهاجم سال های نه چندان 
دور استقلال در خصوص عملکرد تیم آبی 

پوش پایتخت صحبت کرد. 
 نظر شما در خصوص برتری استقلال 
مقابل مس کرمان و صعود به مرحله بعدی 

جام حذفی چیست؟
 استقلال خوب و هجومی بازی کرد ولی 
بعد از اخراج رضاوند از حالت تهاجمی به 
تدافعی روی آورد و از تک گل خود دفاع کرد، 
البته به دنبال گلزنی در ضدحملات بود که از 
موقعیت ها استفاده نکرد. مس کرمان هم با 
علی سامره حرفی برای گفتن نداشت، شاید 
بازیکنانش خسته بودند و بازی با کیفیتی از 
تیم مس ندیدیم و استقلال ۱۰ نفره هم تیم 
برتر زمین بود. استقلال به خاطر اینکه با 
تیمی از لیگ دسته یک بازی می کرد، با انگیزه 
بالایی ظاهر نشد. البته بازهم تیم برتری بود 
ولی بازیکنان استقلال نباید حریف را دست 
کم می گرفتند. متأسفانه در فوتبال ایران به 
اشتباه جا افتاده که در بازی های حذفی، 
تیم های لیگ برتر مقابل حریفانی از دسته 
پایین تر با انگیزه بالایی بازی نمی کنند. به 
همین خاطر هم پیش آمده تیم های لیگ 
برتری برابر حریفانی غیر لیگ برتری حذف 

شده اند. 
 به نظر می رسد موسیمانه توانسته 

تیمش را در شرایط مناسبی قرار دهد!
 گفته بودم باید به موسیمانه زمان داد، 
چون در طول زمان عیار او مشخص می شود. 
روند استقلال مثبت است و در عملکرد تیم 
مشهود است. البته در بازی با مس کرمان تیم 
کمی بی انگیزه بود، اما موسیمانه توانسته موج 
مثبتی در تیم ایجاد کند و به مرور زمان خواهد 
توانست تا استقلال را به روز های درخشان 
قبلی بازگرداند. البته در نیم فصل نیاز به 
تقویت استقلال یک مسأله مهم است و نباید 

مدیریت باشگاه در این زمینه کوتاهی کند. 
 بلانکو بعد از ۷ ماه گلزنی کرد!

خیلی واضح است که مهاجم تمام کننده 
در لیگ برتر نداریم و این موضوع شامل 
مهاجمان خارجی هم می شود. چند وقت 
است که چنین مشکلی حل نشده و مهاجمی 
که ذاتاً گلزن باشد نداریم. باید در تمرینات 
خیلی کار کنند تا این معضل برطرف شود. 
در گذشته فرشاد پیوس، علی دایی، رضا 
عنایتی، آرش برهانی، فریدون فضلی، مهدی 
رجب زاده و... بودند، اما چنین مهاجمی در 
لیگ برتر نداریم. خارجی هایی با کیفیتی هم 
گر بازیکنانی مانند مهدی  جذب نمی شوند، ا
قائدی و شهریار مغانلو هم باشد بلافاصله 
لژیونر می شوند. استقلال مسعود جوما را 
جذب کرده و گذر زمان نشان می دهد او چقدر 
اثرگذار است. جوئل کوجو هم احتمالاً جذب 
می شود، اما تا زمانی که بازی نکنند، چیزی 
نمی توان گفت و آنها را قضاوت کرد. امثال مامه 
باباتیام، شیخ دیاباته و یورگن لوکادیا تمام 
کننده های خوبی بودند که مدت کوتاهی در 

فوتبال ایران ماندند. 

حاتمی:  
مهاجم تمام کننده در 

لیگ برتر نداریم

 محمدعلی گرایی:  

در مبارزه فینال شوکه شدم 
ایسنا، محمدعلی گرایی درباره حضور در 
رقابت فینال لیگ برتر کشتی فرنگی و کسب 
تیم شهرداری  با  قهرمانی همراه  عنوان 
مسجد سلیمان، گفت: برای تیم شهرداری 
کیلوگرم در   ۸۲ وزن  در  مسجد سلیمان 
دیدار فینال به روی تشک رفتم و خدا 
حریفم  مقابل  پیروزی  کسب  با  شکر  را 
این تیم نقش داشتم. وی  در قهرمانی 
افزود: برای حضور در این رقابت ها چند 
جلسه تمرینی داشتیم و خدا را شکر در 
دیدار نهایی موفق شدیم حریف قدرتمند 
خود را شکست بدهیم و باعث خوشحالی 
هواداران خوزستانی شویم. فرنگی کار وزن 
۸۲ کیلوگرم ایران، درباره پیروزی دشوار ۷ 
بر ۶ مقابل غلامرضا فرخی در دیدار فینال، 
گفت: کشتی فینال گره خورد اما در نهایت 
کردم و به  در تایم دوم نتیجه را جبران 
پیروزی رسیدم. در وقت اول مبارزه اشتباه 
خودم بود که بارانداز شدم و به یکباره با از 
دست دادن ۴ امتیاز شوکه شدم. در این 
مدت و بعد از مسابقات جهانی استراحتی 
نداشتم اما خدا را شکر توانستم کشتی را 
برنده شوم. دارنده یک مدال طلا و ۳ برنز 
جهان، درباره کسب مدال طلای خود در 
مسابقات جهانی ۲۰۲۴، خاطرنشان کرد: 
مسابقات جهانی ۲۰۲۴ آلبانی مدتی بعد از 
المپیک پاریس برگزار شد و من هم با آمادگی 

روحی و بدنی خوبی در 
حاضر  رقابت ها  این 
با  توانستم  و  شدم 
در  کادرفنی  تدابیر 
مسابقات جهانی به 

مدال طلا برسم. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: دیدار دو تیم شهید قندی یزد و امید تهران که 
قرار بود روز پنجشنبه ۲۲ آذر در چارچوب برگزاری هفته 
هشتم، گروه B لیگ دسته دوم فوتبال کشور در تهران 
برگزار شود، پس از حضور دو تیم در ورزشگاه به دلیل 
آلودگی هوا لغو شد. این در حالی است که بنابر اعلام رسانه 
باشگاه شهید قندی یزد، قبل از سفر به تهران نسبت به 
برگزاری یا لغو دیدار از سوی این باشگاه استعلام انجام 
کید شده بود.  شده که نسبت به برگزاری این دیدار تأ
همچنین در جلسه پیش از دیدار این دو تیم که شب قبل 
از برگزاری بازی با حضور سرپرستان دو تیم و نمایندگان 
فدراسیون برگزار شد، هیچ خبری از لغو این دیدار نبوده 
و مسئولان اعلام کردند که بازی طبق برنامه برگزار خواهد 
شد. اما پس از حضور دو تیم و کادر داوری و ناظر بازی در 
ورزشگاه اعلام شد که این بازی لغو شده است، از سوی 
دیگر خبری از آمبولانس و نیروی انتظامی در ورزشگاه 
« سرمربی تیم شهید قندی با  نبود. »حمید آسیابانپور
انتقاد شدید از این مساله گفت: ما روز گذشته به تهران 
آمدیم و با وجود هزینه ها و شرایط سخت در تهران مستقر 
شدیم. وی افزود: در حالی که در رختکن حضور یافتیم و 
بازیکنان آماده حضور در میدان شده بودند، به ما اعلام 
شد که این دیدار لغو شده است. آسیابانپور اظهار داشت: 
گر قرار بر لغو این بازی به دلیل آلودگی هوا بود، باید ۴۸  ا
ساعت یا حداقل ۲۴ ساعت قبل از بازی به ما اعلام می شد 
تا چنین هزینه های گزافی بر ما تحمیل نمی شد. سرمربی 
کید بر اینکه چنین مساله ای قابل قبول  شهید قندی با تأ
نیست، تصریح کرد: به نظر می رسد که آنها نتوانستند 
شرایط حضور عوامل برگزاری دیدار را فراهم کنند و بر این 
اساس آلودگی هوا را بهانه قرار دادند، وگرنه چطور ممکن 
است دو تیم در ورزشگاه حضور یابند و سپس از لغو بازی 

خبر دهند. 

بیــنالمــلل
کرد  کید  تا لیورپول  سابق  بازیکن  گر  کارا جیمی    
گواردیولا در یک بحران  منچسترسیتی تحت هدایت پپ 
بزرگ قرار دارد. قهرمان فصل قبل لیگ برتر در ۷ بازی از ۱۰ 
بازی اخیرش در تمامی رقابت ها شکست خورده است. سیتی 
در لیگ به رتبه چهارم سقوط کرده اما در لیگ قهرمانان 
اروپا وضعیت سختی دارند و با هشت امتیاز از شش بازی در 
 CBS Sports رده بیست و دوم قرار دارند. به گزارش سایت
گر مدافع سابق لیورپول معتقد است که سرمربی  جیمی کارا
اسپانیایی از امضای قرارداد جدید پشیمان خواهد شد. او در 
صحبت هایی گفت: شما نمی توانید آنچه را که می بینید باور 
کنید. این یک بحران عظیم است. این یک بحران کوچک 
نیست. بزرگ ترین مربی و موفق ترین مربی احتمالاً در تمام 
دوران در حال حاضر هیچ پاسخی برای آن ندارد. او چیزهای 
گر  مختلف و سیستم های مختلف را امتحان کرده است. کارا
ادامه داد: گواردیولا واقعاً در تلاش است تا شرایط را تغییر 
دهد ولی نتوانسته و اصلا موفق نبوده است. احتمالاً مربیان 
زیادی در سراسر جهان با لبخندی بد به پپ نگاه می کنند. نه 
اینکه از چیزی که می گذرد لذت می برند بلکه فقط به این فکر 
می کنند که سرانجام، پپ گواردیولا در حال گذراندن چیزی 
است که همه مربیان در مرحله ای از دوران حرفه ای شان آن را 
گر در پاسخ به این سوال که گواردیولا پس  تجربه کرده اند. کارا
از باخت به یوونتوس به چه چیزی فکر خواهد کرد، پاسخ داد: 
فکر خواهد کرد که چرا آن قرارداد را امضا کردم و با سیتی تمدید 

کردم؟ این همان چیزی است که او فکر می کند. 

روبرتو کارلوس: رونالدو توپ طلای من را دزدید!

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

روبرتو کارلوس بازیکن برزیلی در سال ۲۰۰۲ در یک قدمی 
کسب توپ طلا بود ولی در نهایت این جایزه به هموطنش 
رونالدو رسید که در فینال جام جهانی درخشیده بود و با 
زدن دو گل قهرمانی را برای سلسائو به ارمغان آورد. روبرتو 
کامی در رسیدن به توپ  کارلوس در صحبت هایی درباره نا
کیپ فرانسه صحبت کرد  طلا و فینال جام جهانی فرانسه با ا
که به شرح زیر است: من همیشه به رونالدو می گویم که توپ 
طلای آن سال مال من بود و او آن را از من دزدید. شنیدم 
که تا فینال جام جهانی ۲۰۰۲ من شانس اصلی بودم و بعد از 
دیدار نهایی این شانس را از دست دادم. در هر صورت دوم 
شدن در رقابت برای توپ طلا آن هم به عنوان مدافع نتیجه 
، ماتیاس  شگفت انگیزی است. فقط فرانتس بکن باوئر
سامر و فابیو کاناوارو این جایزه را از بین مدافعان به دست 
آورده اند.به همین دلیل من افتخار می کنم که دوم شدم. 
وی درباره شکست در جام جهانی فرانسه گفت: اشتباه ما 
این بود که فکر می کردیم بدون مشکل فینال را می بریم اما از 

بخت بد ما زین الدین زیدان درخشش زیادی داشت. البته 
رونالدو هم در دیدار نهایی شرایط خوبی نداشت. در ابتدا 

فکر می کردم رونالدو با من شوخی می کند و بیمار نیست 
اما سریع متوجه شدم که موضوع جدی است. رونالدو 
گر  یک ستاره بود و با فشار زیادی روبه رو بود. فکر می کنم ا
او در شرایط کامل قرار داشت، ما برنده می شدیم. نظر او 
درباره حضور در رئال کهکشانی چنین بود: در رئال مادرید 
ستاره های زیادی را کنار خودم می دیدم. سیدورف، کارانکا، 
لیگا را بردیم، اما برای  پانوچی، ردوندو، هیرو. ما خیلی زود لا
مادرید، مهم ترین چیز لیگ قهرمانان اروپا است. حتی 
زمانی که کمی درد داشتم نیز برای تیم بازی می کردم چون 
گر شانس پوشیدن پیراهن رئال مادرید را داشته باشید،  ا
نمی توانید »نه« بگویید. فشار زیادی روی ما وجود داشت 
و ما آنقدر که دوست داشتیم قهرمانی کسب نکردیم. همه 
می خواستند ما را شکست دهند. هرجا که می رفتیم، مانند 
ک از ما استقبال می شد، به خصوص در  ستاره های را
مسابقات پیش فصل تابستانی در چین، آمریکا یا اتریش. ما 

بهترین بازیکنان آن زمان را در هر پستی داشتیم. 

 سهراب انتظاری بازیکن سابق پرسپولیس گفت: تنها 
نکته مثبت بازی برابر ملوان استفاده از یاسین سلمانی و 
سعید صادقی بود که بسیار موثر بازی کردند و باعث شدند 

پرسپولیس روان تر بازی کند. 
 دیدار با ملوان 

تیم فوتبال پرسپولیس در چارچوب دیدار معوقه هفته 
هشتم لیگ برتر به مصاف ملوان رفت و با نتیجه دو بر صفر 
به پیروزی رسید. سهراب انتظاری پیشکسوت پرسپولیس 
در خصوص این دیدار اظهار کرد: ملوان تا اینجای فصل 
یکی از تیم های خوب لیگ بوده و بسیار پرتلاش هستند 
کثر اوقات بازی هایشان را می دیدم و بسیار عملکرد  و در ا
خوبی داشتند. پرسپولیس یک بازی سخت با ملوان 
در انزلی انجام داد. در نیمه اول ملوان کمی نسبت به 
پرسپولیس برتری داشت ولی در نیمه دوم متعادل بود. 
ملوان از روی ضربه کاشته به گل رسید و بازی پرسپولیس 
از همان موقع آغاز شد. پرسپولیس بازی خوبی انجام داد 

و مستحق برد بود. به هواداران تبریک می گویم. 
 تغییرات 

ترکیب  در  گاریدو  زیاد  تغییرات  خصوص  در  او 
پرسپولیس گفت: تنها انتقادی که از گاریدو می توانستیم 
سرمربی  که  ندیدم  من  بود.  موضوع  همین  بکنیم 
پرسپولیس در ۲ یا ۳ بازی ترکیب ثابت داشته باشد. 
فکر می کنم بازیکنان داخل زمین کمی دچار سردرگمی 

شدند. نکته مثبت این بازی این بود که گاریدو توانست 
از یاسین سلمانی و سعید صادقی استفاده کند. این دو 
بازیکن با تجربه هستند و با ورود آنها به زمین تیم روان تر 
بازی کرد. انتظاری ادامه داد: صادقی در یکی از گل ها 
موثر بود. این بازی سرنوشت ساز بود و در کورس رقابت  با 
کتور هستیم و این برد پرسپولیس را به صدر  سپاهان و ترا
نزدیک کرد. پرسپولیس هر چه بیشتر از صادقی، سلمانی 
و بازیکنان باتجربه استفاده کند، نتایج خوبی خواهد 
گرفت. فشار زیادی روی گاریدو بود و نمی دانم در تیم های 
قبلی خود هم چنین اتفاقاتی برایش وجود می آمد یا خیر. 
کنون ندیدیم که یک مربی خارجی تغییرات زیادی در  تا
ترکیبش داشته باشد. امیدوارم گاریدو بتواند ترکیب ثابت 
خود را پیدا کند و فوتبال ما را بهتر بشناسد. در نیم فصل 

دوم پرسپولیس بهتر خواهد شد. 
 شعار هواداران 

کن  خ ها در خصوص شعار حیا  بازیکن سابق سر
رها کن توسط هواداران علیه گاریدو در دیدار گذشته 
کمی منطقی فکرکرد. بازی  گفت: باید  برابر نساجی 
برابر نساجی حساس بود و هواداران توقع نداشتن 
پرسپولیس در زمین خودش به تیم ته جدول ببازد. 
پرسپولیس بازی با نساجی بازی خوبی انجام داد و ۹۰ 
دقیقه آنها را تحت فشار قرار داد. بازیکنان پرسپولیس در 

ضربات آخر تمرکز ندارند و کم دقت هستند.

گاریدو و  ترکیب ثابت تیمش 

  درباره برتری پرسپولیس در خانه ملوان بندرانزلی به 
نظرم یکی از بازی های خوب این فصل را دیدیم که هر 
کردند، اما تجربه  دو تیم برای رسیدن به برتری تلاش 
پرسپولیس عامل برتری اش شد. ملوان بازی را بهتر آغاز 
گندوز  که درخشش  کرد، موقعیت های بیشتری داشت 
اجازه نداد بیش از یک بار دروازه پرسپولیس باز شود و در 
ادامه بازگشت خوب تیم مهمان کمک کرد تا برنده باشد. 
باز هم شاهد تغییراتی در ترکیب پرسپولیس بودیم و گاریدو 
هنوز نتوانسته ترکیب ثابت تیمش را پیدا کند. این موضوع 
کار را در ادامه فصل سخت تر می کند. تغییر و تحول زیاد در 
ترکیب پرسپولیس باعث می شود تا بازیکنان دچار افت 
شوند و نتوانند کمک زیادی به تیم کنند. در بازی با ملوان 
نوسان در بازی پرسپولیس بود و به واسطه درخشش 
که  دروازه بان این تیم، ملوان شکست خورد در حالی 
موقعیت های بیشتری داشت. پرسپولیس در فاز تهاجمی 
دچار ایراد است و برابر ملوان هم گل های این تیم را مهاجم 
نزدند. شاید زوج عیسی آل کثیر و علی علیپور جواب بدهد 
و آنها در کنارهم بتوانند اثرگذار شوند. تعویض های گاریدو 
در این بازی درست بود، سعید صادقی و یاسین سلمانی 
عملکرد خوبی داشتند و سرمربی پرسپولیس با میدان 
دادن به این مهره ها به نتیجه بهتری می رسد. تجربیات 
قبلی به نتایج ایده آل ختم نشده و می توان به بازیکنانی که 
انگیزه بیشتری دارند فرصت داد. از طرفی ملوان که بازی 
خیلی خوبی انجام داد تا اینجای فصل بازی های درخور 
توجهی داشته و می تواند در ادامه فصل در جایگاه بهتری 
قرار بگیرد. همچنین فراموش نکنیم پرسپولیس برای 
آنکه مقابل رقبای بعدی، کارش گره نخورد نیاز به ترکیب 
ثابتی است. هواداران سرمایه بزرگی برای هر تیمی هستند 
و پرسپولیس هواداران بزرگی دارد که حمایت آنها لازمه 
موفقیت تیم است. البته انتظار از آنها صبر بیشتر است و 
به کادرفنی اعتماد کنند. گاریدو هم بداند روی نیمکت چه 
تیم بزرگی نشسته و با اقتدار و درایت خود از نفراتی استفاده 
کند که تأثیرگذار و کارایی بیشتری دارند و می توانند به تیم 
در مسیر کسب پیروزی کمک بیشتری کنند. هرچه نتایج 
خوب پرسپولیس بیشتر شود هواداران با دلگرمی و امید 

بیشتری حمایت می کنند. 

محمودکلهر
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انتظاری: گاریدو نمره قبولی گرفته است 


